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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Mit kíván tenni a Kormány annak érdekében, hogy a közel 8000 hazai virágbolt
helyzetén könnyítsen? I .”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A hazai virágboltok és a virágkötő szakma komoly kihívásokkal néz szembe, melyek eg y

része kezelhető lenne állami eszközökkel . A multinacionális vállalatok megjelenése és a

vásárlói szokások átalakulása mellett a szakképzés egyhelyben toporgása mind-mind

hozzájárultak a jelenlegi problémák létrejöttéhez . A magyarországi virágköt ők nemzetközi

versenyeken elért sikerei joggal okoznak büszkeséget számunkra, ugyanakkor ezen szakmai

sikerek sajnálatos módón messze nem tükrözik a hazai szakképzés színvonalát . Ezért joggal

várható el, hogy a szakmai érdekképviseletekkel szoros együttműködésben az OKJ-s rendszer

érdemi átalakításával szabjunk új irányt a ' szakképzésnek . A multinacionális vállalatok ,

valamint a virág- és ajándéküzletek között meglév ő kettős mérce sem a hazai vállalkozások

irányába billen.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, ha a hazai virág- és ajándékbolto k

csak szigorú megkötések mellett árusíthatnak élelmiszert (kettős csomagolás), akkor a



mindenféle élelmiszert kínáló multinacionális kereskedelmi vállalatok miér t

árusíthatnak vágott vagy cserepes növényeket ?

Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel :
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Magyar Zoltán
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Budapest, 2017 . november 27 .
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